
Beste leden van de gemeenteraad, 

Namens een grote groep ‘betrokken en bezorgde’ inwoners van Gasselte willen wij u laten weten, 
dat wij ons ernstige zorgen maken over de grootscheepse plannen voor het Gasselterveld. 
Wij zijn niet tegen ontwikkeling van het gebied. Het is vooral de beoogde grootschaligheid die ons 
ernstige zorgen baart. 

Ook al gaat deze raadsbijeenkomst over parkeren bij het Gasselterveld, we kunnen dit niet los zien 
van de plannen die er zijn om een recreatiepark te bouwen. Dat is de reden dat we hier toch op in 
willen gaan. 

De toeristische-recreatieve druk op ons dorp en de bossen in de omgeving is al enorm en die wordt 
met deze plannen nog veel groter. De plannen passen niet bij de schaal van ons mooie, kleine dorp.

Het plan
Het plan van projectontwikkelaar Joost Mellies van MI Vastgoed Ontwikkeling in Assen behelst de 
bouw van een recreatiepark met 70 recreatiewoningen en een meerlaags hotel met naar verluidt 600 
bedden op het voormalige motelterrein naast de afrit Gasselte van de N34. Wij vragen ons overigens 
af of we hier wel een juist beeld hebben want 600 bedden zou echt wel mega-groot zijn.  

Parkeren
Wat betreft het creëren van extra parkeerplaatsen: worden we hier nu blij van in de gemeente Aa en 
Hunze? Massa’s auto’s in ons bos. Voor het eerst ‘betaald parkeren’ in onze gemeente. Met al die 
mensen die zullen proberen uit te wijken naar plekken waar je toch gratis kunt parkeren. 
Beschouwen we dit als een positieve ontwikkeling voor onze gemeente? Is dit vooruitgang? Inwoners 
van Gasselte zijn er, eufemistisch, niet blijk mee.

Verschrikkelijk druk
De bossen en zwemplassen ’t Nije Hemelriek en het Gasselteveld zijn nu al trekpleisters van jewelste. 
Vooral op hete zomerdagen is het er ontzettend druk. Ook afgelopen zomer was meerdere keren 
sprake van een verkeerschaos; parkeerplaatsen waren te klein, auto’s stonden zodanig langs de 
openbare wegen geparkeerd dat hulpdiensten er niet langs konden en er was sprake van filevorming. 
Enerzijds wil Staatsbosbeheer het verkeersgedrag beïnvloeden door bij ’t Nije Hemelriek betaald 
parkeren in te voeren, maar met het plan van Mellies zijn we juist verzekerd van meer verkeerschaos 
in de toekomst. 
Staatsbosbeheer had plannen voor meer parkeerplaatsen aan de kant van het Gasselterveld. Dat is 
afgewezen vanwege de bepalingen van het grondwaterbeschermingsplan. Hoe kan het dat er nu wel 
erg veel gebouwd mag worden? 600 bedden betekent 300 auto’s! 

Ongelofelijke troep
De bossen bij Gasselte worden regelmatig overspoeld door wandelaars en ATB’ers, mensen komen 
met barbecues en partytenten en jongeren laten pizza’s bezorgen. Als ze vertrokken zijn, blijven de 
pizzadozen achter. Vanuit Gasselte zijn er gelukkig meerdere mensen, waaronder ikzelf en mijn 
dochter die regelmatig afval opruimen rond de recreatieplassen. Maar de mensen laten op drukke 
dagen zoveel troep achter, dat is echt ongelofelijk. Er is geen beginnen aan. 

Druk op de natuur
Door het realiseren van extra parkeerplaatsen, en een recreatiepark, wordt de natuur verder beperkt 
(kap) en er gaan meer mensen recreëren in dit kleine stukje natuur. We moeten in tijden van 
klimaatcrisis onze natuur koesteren en niet verder onder druk zetten, ook in Gasselte. 



Conclusie
Worden de nieuwe plannen gerealiseerd, zowel het realiseren van nieuwe parkeerplaatsen als het 
bouwen van het recreatiepark dan gaat de schoonheid van het gebied op deze manier er wel af. Het 
zal u duidelijk zijn. Wij doen als inwoners van Gasselte een klemmend beroep op u het plan voor een 
recreatiepark af te wijzen en te koersen op een kleinschaliger plan dat beter past bij onze dorpse en 
Drentse omgeving. Dat geldt ook voor het kappen van bomen voor het realiseren van nieuwe 
parkeerplaatsen. Niet alleen voor onszelf, maar ook voor de natuur en de biodiversiteit. 


